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The Town of Dalhousie would like to inform our citizens that snow 

removal operations have begun this week.  Please drive carefully and 

allow our workers to work safely, respect distances and speeds at all 

times.  Also, it is important to note that citizens should be careful as 

with the warmer weather there are areas which may become slippery 

overnight.  We continue monitor our streets and sidewalks 7 days a 

week but it is possible for ice to form in some areas overnight.    

 

Thank you! 

 

La Ville de Dalhousie tient à informer nos citoyens que les opérations 

de déneigement ont commencé cette semaine. Veuillez conduire 

prudemment cela permettra à nos travailleurs de travailler en toute 

sécurité, respectez les distances et les vitesses à tout moment.  En 

outre, il est important de noter que les citoyens doivent faire attention 

car avec le temps plus chaud, il y a des zones qui peuvent devenir 

glissantes.  Nous surveillons nos rues et nos trottoirs 7 jours sur 7, mais 

il est possible que de la glace se forme du jour au lendemain. 

 

Merci! 
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